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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 21 grudnia 2022 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 745, a zakończono o godz. 1015  
 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   

i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 

2) Rekowski Eugeniusz, 

3) Januszewski Bogdan. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  

 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego              

i Ochrony Przeciwpożarowej Eugeniusz Stryszyk. Następnie przedstawił 

porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Zmiany w WPF. 

2. Zmiany w budżecie na rok 2022.  

3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

4. Projekt budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023. 

5. Pozostawienie bez rozpoznania skargi z dnia 16 listopada 2022 r.  

6. Pozostawienie bez rozpoznania skargi z dnia 17 listopada 2022 r.   

7. Pozostałe projekty uchwał. 

 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 

Ad. I.1. Zmiany w WPF. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim               

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022.  

Planowane na rok 2022 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 47.991.595,17 zł,  

- wydatki ogółem – 53.544.872,34 zł.  

W załączniku Nr 2  

Nastąpiła zmiana finansowania przedsięwzięcie pod nazwą "Modernizacja 

parku przy ul. Sępoleńskiej w Kamieniu Krajeńskim w zakresie niezbędnym 

do realizacji celów rozwoju społecznego" - Lokalny Program Rewitalizacji dla 

Gminy Kamień Krajeński", które kształtować ma się następująco:  

- wydatki w 2022r. wydatki na programy, projekty lub zadania związane                

z programami realizowanymi ze środków unijnych, (środki kwalifikowane) 

kwota 1.404.000,00 zł, (zmniejszenie o 1.720.000,00 zł), zmniejszenie                 

o środki z Rządowego Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych przeniesione na 2023r.  

- wydatki w 2022r. wydatki własne niekwalifikowane kwota 2.000,00 zł, bez 

zmian,  

- wydatki w 2023r. wydatki na programy, projekty lub zadania związane            

z programami realizowanymi ze środków unijnych, (środki kwalifikowane) 

kwota 1.744.000,00 zł, (zwiększenie o 1.744.000,00 zł), zwiększenie o środki 

z Rządowego Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 

przeniesione z 2023r. plus środki na nadzór. 
 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

3 głosami za.  

 

Ad.I.2. Zmiany w budżecie na rok 2022. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał o koszty ponoszone na 

obywateli Ukrainy, a mianowicie ile środków wydatkowanych jest z gminnego 

budżetu, a ile gmina otrzymuje zwrotu z tego tytułu. 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że w zasadzie tyle ile było 

wydatkowane tyle było zwrotu do budżetu gminnego.   

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.  

 

Ad.I.3. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień 

Krajeński. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował m.in. o tym, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Kamień Krajeński przygotowana została na lata 2023-2037. Prognoza 

kwoty długu opracowana została do roku, w którym zaplanowana jest spłata 

ostatnich rat dwóch pożyczek zaciągniętych na pokrycie deficytu z roku 2022 

z okresem spłaty do 15 lat, co spowodowało, że przygotowana została ona na 

lata 2023-2037, gdyż ostateczny termin spłaty powyższych pożyczek 

zaplanowany jest na 2037r. Przy opracowywaniu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kamień Krajeński jako podstawowe zostały wykorzystane 

wskaźniki makroekonomiczne zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Państwa jak również wytyczne dotyczące założeń makroekonomicznych na 

potrzeby wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu 

terytorialnego opracowanych przez Ministerstwo Finansów. W niektórych 

latach zostały również wprowadzone indywidualne przeliczenia w zależności 

od decyzji finansowych wprowadzonych dla budżetu Gminy Kamień 

Krajeński. 

 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie           

3 głosami za.  

 

Ad.I.4. Projekt budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2023. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn informując, iż budżet na 2023 rok jest to zestawienie 

przewidywanych dochodów i wydatków obejmujących okres roczny. Budżet 

określa możliwości rozwoju gospodarczego w danym roku. 

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał o wiatę dla dzieci 

szkolnych w Płociczu. Jako miejsce jej usytuowania zaproponował działkę 

gminną naprzeciwko szkoły. Stwierdził, że mieszkańcy chcą, aby taka wiata 

powstała. Podkreślił również, że pomieszczenia szkolne stoją puste.  
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Radny Bogdan Januszewski poinformował, że złożył wniosek o przygotowanie 

projektu na drogę w Radzimiu i nie zostało to uwzględnione. Poruszył 

również temat dróg w Dąbrówce. Stwierdził, że jak coś zgłasza to nie jest to 

dobrze odbierane.  

   

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że wnioski do budżetu składa się do            

15 października.  

 

Radny Bogdan Januszewski nawiązał również do zadania związanego                

z budową parkingu przy kościele w Kamieniu Krajeńskim. Stwierdził, że jest 

to na terenie prywatnym. W Dużej Cerkwicy nie można było realizować 

zadania, a w tym przypadku można. Poruszył także sprawę dachu na 

budynku świetlicy w Dużej Cerkwicy.  

 Następnie nawiązał do kwoty 18.000 zł przeznaczonej na zwierzęta. 

Uważa, że nie powinny być przyznawane środki na wyrzucane przez ludzi 

psy, ponieważ jest to sankcjonowanie ich działań. Stwierdził, że powinny 

pojawić się przepisy regulujące na początek kwestię czipowania psów.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że z mocy ustawy muszą być 

takie środki zabezpieczone.  

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał również o projekt na 5 odcinek drogi             

w Dużej Cerkwicy. 

 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że jest już gotowy.   

 

Radny Bogdan Januszewski ponownie poruszył temat projektu na drogę                

w Radzimiu. Stwierdził, że gdyby pojawiły się jakieś środki to byłby już 

gotowy projekt i wówczas można po nie sięgnąć. Poprosił o przygotowanie              

w przyszłym roku projektu na tę drogę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak poparł propozycję 

przygotowania projektu budowy drogi w Radzimiu.     

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.  

 

Ad.I.5. Pozostawienie bez rozpoznania skargi z dnia 16 listopada 2022 r.  

 

Przedstawienia tematu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Warylak, informując, że w dniu 16 listopada 2022 r. do Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za pośrednictwem poczty e-mail wpłynęła 

skarga na Burmistrza Kamienia Krajeńskiego oraz Miejsko - Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim w sprawie przedłużania 

i celowego opóźniania wypłaty dodatku węglowego.  
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Przedmiotowa skarga nie zawiera wszystkich wymaganych elementów 

wskazanych w § 8 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 

2002 r. w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg                        

i wniosków. Pomimo podjętych starań nawiązania kontaktu ze Skarżącym               

w zakresie uzupełnienia adresu, wymóg ten nie został spełniony.  

W związku z § 8 ust. 1 w/w rozporządzenia, skargi i wnioski 

niezawierające imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego 

pozostawia się bez rozpoznania. 

 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie            

3 głosami za.  

 

Ad.I.6. Pozostawienie bez rozpoznania skargi z dnia 17 listopada 2022 r.   

 

Przedstawienia tematu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Warylak, informując, że w dniu 17 listopada 2022 r. do Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za pośrednictwem poczty e-mail wpłynęła 

skarga na Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie przekraczania terminu wypłaty zasiłku stałego.  

Przedmiotowa skarga nie zawiera wszystkich wymaganych elementów 

wskazanych w § 8 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 

2002 r. w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg                        

i wniosków. Pomimo podjętych starań nawiązania kontaktu ze Skarżącym             

w zakresie uzupełnienia adresu, wymóg ten nie został spełniony.  

W związku z § 8 ust. 1 w/w rozporządzenia, skargi i wnioski 

niezawierające imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego 

pozostawia się bez rozpoznania. 

 

Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                  

3 głosami za.  

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim Kazimierz Warylak poinformował, że w dniu 5 grudnia 2022 r. 

wpłynęła skarga Prokuratora Rejonowego w Tucholi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy na uchwałę Nr XXXIV/231/2021 Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie 

ustalenia diet radnych. Przedmiotem skargi jest brak publikacji uchwały              

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Skargi 

takie otrzymały wszystkie gminy powiatu sępoleńskiego oraz inne z terenu 
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obszaru działania Prokuratury. Zamieszanie z publikacją uchwały 

spowodowane jest brakiem spójnych orzeczeń i interpretacji w tym zakresie. 

Do tej pory do uchwał dotyczących diet radnych przekazywanych do 

publikacji w dzienniku urzędowym Wojewoda Kujawsko – Pomorski wydawał 

rozstrzygnięcie nadzorcze twierdząc, że uchwał takich się nie publikuje, 

ponieważ nie są one aktem prawa miejscowego. Prokurator ma inne 

stanowisko stąd złożona skarga. Gminę reprezentować przed sądem będzie 

radca prawny Urzędu Jolanta Nowicka – Łosińska, która otrzyma 

pełnomocnictwo w tym zakresie.  

Następnie wspomniał o propozycji organizacji sesji Rady Miejskiej                  

w 2023 roku.  

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 21 grudnia 2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


